

SAVE THE DATE

The Student Association Spring Event

Sunday 30th of April

2 - 6pm in the Schreinerei
at the Goetheanum

SAVE THE DATE

The Student Association Frühlings-Event

Sonntag 30. April

14 - 18 Uhr in der Schreinerei
am Goetheanum

Eine Initiative von Studierenden für Studierende mit dem Anliegen Sichtbarkeit, Austausch und Unterstützung zwischen allen anthroposophischen Schulen in der Umgebung des Goetheanums zu schaffen.

Was bringt uns zusammen?

In dieser Veranstaltung wollen wir:
An die erste Veranstaltung, die im November 2022 stattfand, anknüpfen.
Das Interesse an der Gründung einer Studierendenvereinigung in naher Zukunft ausloten.
Singen und tanzen unter der Leitung unserer besonderen Gäste von der Michael Musik Schule.
Plastizieren mit unseren Freunden von der Plastikschiule.
Und vieles mehr...

Um an unserem festlichen Nachmittag ein leckeres Buffet genießen zu können, bitten wir euch, etwas Leckeres zum Teilen mitzubringen. Tee und Kaffee werden vom Organisationsteam zur Verfügung gestellt.

BITTE TEILNAHME BESTÄTIGEN:

An initiative from students for students with the wish to create visibility, exchange and support between all the anthroposophical schools in the surrounding area of the Goetheanum.

What brings us together?

During this event we want to:
Follow up on the first event that took place in November 2022.
Explore the interest in creating a student association in the near future.
Sing and dance led by our special guests from the "Michael School of Music".
Do some clay work with our friends from the Sculpting School
And more...

In order to enjoy a tasty buffet on our festive afternoon, we ask you to bring something delicious to share. Tea and coffee will be provided by the organising team.

PLEASE CONFIRM ATTENDANCE:

STUDIUM @ GOETHEANUM . CH

Wir sehen uns bald! See you soon!

Albina, Daniel, Darius, Ezra, Lucie and Jacinta